
Årsmelding for Hedmark Nei til EU 2022
Årsmøtet 2022 ble holdt på Scandic Elgstua, Elverum, onsdag 16.mars.

Styret har hatt denne sammensettingen i 2022:
Leder: Harald Dyrkorn, Sør-Odal, (2022-2024)
Nestleder: Rigmor Tollan, Tolga, (2022-2024)

Styremedlem: Jon Tore Knoff, Tørberget, (på valg i 2023)
Styremedlem: Ann Synnøve Ulvund, Tynset, (på valg i 2023)
Styremedlem: Anne-Lise Lysgård, Tolga. (på valg i 2023)
Styremedlem: Per Arne Sveen, Elverum, (valgt for 2022 - 2024)

Varamedlem: Anne Kristin Kjernlie, Elverum, (på valg i 2023)
Varamedlem: Paal Bjerkek, Elverum, (valgt for 2022 - 2024)
Varamedlem: Helge Christie, Tolga, (valgt for 2022 - 2024)

Revisorer:
-Jon Ola Rogstad, Hamar, (på valg i 2023)
-Ludvig Bjerke-Narud, Hamar, (valgt for 2022 - 2024)

Valgkomite:
-Kai Ingmar Østeberg, Solør, (på valg i 2023)
-John Fiskvik, Rendalen, (på valg i 2024)
-Kari Gjems, Grue, (valgt for 2022 - 2025)

AKTIVITETER I STYRET:

-Styremøter. Styret har hatt 7 styremøter, 3 av de på Hotell Scandic, 
resten digitale.

Våren 2022 brukte styret et møte til å planlegge innhold til et åpent møte 
om strømpris / vindkraft. Helge Christie la fram forslag til noen 
hovedpunkt:

NVE må få pålegg om å ha tilsyn med fyllingsgraden i vannmagasinene for
å forvalte kraftressursene for norske behov. 

Kontraktene fra 2015 om krafteksport må avsluttes eller det må inngås 
nye avtaler. 

Statnett opprettet kraftbørsen Nord Pool. Nå eier Euronext 66%. Denne 
andelen må Statnett kjøpe tilbake. 

Norge trenger en ny energilov for å kunne dekke behovet for en stabil og 
billig kraft for folk, næringsliv og industri. Dette vil møte motstand i EØS, 
med Energipakke 3, ACER og REM.

Siste punkt: vindturbinfrie soner.



-Åpent møte, Tynset 21.mai. 
Tema: «Energipolitikk. Strømpris. Vindkraftutbygging. 
Naturinngrep.». 

Innledere: Idar Helle (i faglig utvalg i NtEU og utreder i De Facto) og Hogne
Hongset (tidligere informasjonssjef i Statoil, nå i Motvind Norge og 
Industriaksjonen).

 Helle tok spesielt for seg sammenhengene mellom strømpris, 
vannmagasinnivå, krafteksport og kraftbørs. Hongset bidro med fakta om 
det grønne skiftet, vindkraft og naturinngrep. I tillegg til at begge ble 
intervjuet på scena var det spørsmål og kommentarer fra salen.

Arrangementet var et samarbeid mellom Hedmark Nei til EU, Motvind 
Innlandet og LO Nord-Østerdal. 

-Oppfølging av det åpne møtet på Tynset i mai. Hedmark Nei
til EU og Motvind Innlandet samarbeidet om et innspill til de politiske 
partiene i Hedmark om vindkraft. Et notat ble sendt ut i forkant av 
arbeidet med partiprogram til kommunevalget 2023. 
De politiske partiene ble oppfordret om å ta stilling til vindkraftutbygging i 
egen kommune og i neste omgang vurdere å legge det inn i 
partiprogrammet til kommunevalget. Et nei til utbygging av vindkraft ble 
belyst fra flere sider: bruk av areal, hensynet til naturmangfold, ENØK-
tiltak og energieffektivisering, lokal kontroll og åpenhet i prosessene, 
nasjonale tiltak for at vindkraft og vannkraft har de samme reglene for 
skatt og eierskifte.                                                           

-50-årsjubileum for EEC-avstemminga i 1972. Rigmor Tollan 
var med i arbeidsgruppa satt ned av Nei til EU sentralt.

-Fylkesledermøter. Styret har vært representert ved Harald Dyrkorn.

-Rådsmøte i Nei til EU 26.-27.mars. Utsendinger: Harald Dyrkorn, 
Ann Synnøve Ulvund.

-Landsmøtet i Nei til EU 11. – 13.november. 
Delegater fra Hedmark NtEU: Harald Dyrkorn, Jon Tore Knoff, Paal Bjerkek, 
Ann Synnøve Ulvund, Anne Kristin Kjernlie, Liv Ruud Thorstensen.

Øverst på handlingsplana for Nei til EU:
Nei til EUs viktigste oppgave i landsmøteperioden vil fortsatt være å innta 
en ledende rolle for å gjenvinne politisk kontroll med strømmen, få Norge 
ut av EUs energiunion og ACER og kreve at Norge bruker 
reservasjonsretten mot EUs energimarkedspakke. Parallelt med dette skal 
kampen mot norsk EU-medlemskap trappes opp.



-Stands, utdeling av materiell:
Kongsvinger: Harald Dyrkorn. Det ble delt ut materiell i postkasser på 
Skarnes. 
Stand på Tynset før det åpne møtet den 21.mai. I tillegg ble det lagt ut 
materiell i postkassene i Os, Tolga og deler av Tynset.

-Avisinnlegg:
I løpet av året har medlemmer av styret skrevet avisinnlegg om 
strømprisen, om strøm som en offentlig ytelse, om ACER.  Innleggene har 
stått i aviser i Hedmark, inkludert Arbeidets Rett. 

-Annet.
Harald Dyrkorn holdt foredrag om EØS på et møte i Kongsvinger og appell 
på et åpent møte om vindkraft på Skarnes. 

-Arbeidsplan for 2022. Den kunne vært brukt mer aktivt som 
styringsredskap for arbeidet i styret.

MEDLEMSUTVIKLING OG GJENVERVING:
-Medlemsutvikling. 
Oversikten viser antall betalende medlemmer i Hedmark Nei til EU pr 
31/12, 2022:

- 1236 i 2022. 

- 1085 i 2021 

- 1090 i 2020 

- 1161 i 2019 

- 1219 i 2018

-Vervekampanje våren 2022 med tema ACER og energipolitikk. 
Målet var å verve 500 nye og få et medlemstall over 20 000 i løpet av 
2022. Nei til EU sentralt engasjerte en ringeverver, la ut videoer og bilder 
som kunne deles på facebook og lagde utkast til leserbrev som 
fylkeslagene kunne bruke videre. 

-Vervekampanje høsten 2022.  Tilbud om medlemskap ut 2023 for
kr.200,-. Delegatene på landsmøtet ble oppfordret om å sende tilbudet ut 
til venner og kjente på sms. Premie til den som vervet flest nye 
medlemmer.



ØKONOMI:

Regnskapet for 2022 er ført av regnskapsfirmaet Vekstra Nord-Øst BA, 
avdeling Vingelen.
Regnskapet for 2021 viste et overskudd på kr. 55721,- og egenkapital 
kr.822422,-. I 2022 er det et underskuddskudd på kr. 23 622,- og 
egenkapital kr. 798 800,-.

Styret har vedtatt bevilget til Ungdom mot EU kr.5000,- til deres 
folkestyrekampanje våren 2022 og kr. 5000,- til De Facto-rapporten om 
strømkrisa og arbeidet med Alternativ Energikommisjon (AEK).

Styret i Hedmark NEI til EU 


